

Møtereftrat

Til stede: Anngjerd Pleym, Ida Krüger, Halsten Aastebøl, Jayaprakash Rajasekharan, Pål Keim Olsen, Hans Kristian Høidalen, Frank Mausest, Thomas Haugnæss (kl. 12.15 -

Via Teams: Kjetil Uhlen, Inge Nordsteien, Dimosthenis Peftitsis

Forfall: Irina Oleinikova, Bodil Wold

Gjelder: Ledergruppemøte

Møtetid: 22.02.2024 kl. 12.15 – 14.30

Møtested: G-108 og Microsoft Teams

Referent: Ida Krüger

Sak 25/24 Velkommen

Anngjerd åpner møtet og noterer ned saker til eventuelt.

Sak 26/24 Økonomi

Thomas leder oss igjennom det endelige budsjettet for instituttet for 2024. Vi ser også på status for januar. Vi vil gå igjennom hvordan man oppretter fraværssøknader i DFØ med alle ansatte.

Sak 27/24 Aksjoner fra tidligere møter

Kjapp gjennomgang av status for aksjoner fra tidligere møter

Sak 28/24 Spørsmål til informasjonssaker

Ingen saker denne gangen.

Sak 29/24 Oppsummering etter IEL-dagen

Vi deler inntrykk etter IEL-dagen, og snakker om hva vi eventuelt kan forbedre til neste gang. Anngjerd noterer ned tilbakemeldingene.

Sak 30/24 Orientering om prosjektet DigiWind

Pål orienterer om EU-prosjektet DigiWind. Oppfordring til faggruppene om å vurdere hvordan de kan bidra.

Sak 31/24 Rekruttering av studenter

Anngjerd innleder saken. Hvilke tiltak kan vi selv gjøre i forkant av søknadsfristen til Samordna Opptak?

- Invitere elever fra videregående skoler til åpen dag.

Sak 32/24 Medarbeidersamtaler

Anngjerd orienterer at det er på tide å starte forberedelser til årets medarbeidersamtaler. Kjetil og Frank fordeler medarbeidersamtaler med stipendiater seg mellom. Hvilke temaer bør tas opp under medarbeidersamtalene?

- Pedagogisk utvikling. Har de fullført PedUp?

Sak 33/24 Opplegg for Hell-seminaret

Anngjerd åpner for innspill til innhold til Hell-seminaret.

Første dag settes av til ARK-undersøkelsen, og dag to settes av til å diskutere akademisk ytringsfrihet. Vi beholder poster-sessions med noe godt i glasset på ettermiddagen.

Sak 34/24 Eventuelt

- Sak i Universitetsavisen
 - Kort diskusjon om sak som angår instituttet
- Informasjon om opplegg for ledergruppesamling
 - Anngjerd informerer om midlertidig program.
- Emnerapporter
 - Faggruppeledere må følge opp publisering av emnerapporter i sine faggrupper.
- Forslag til prosjektoppgaver for masterstudenter

| SAK | HVA | HVEM |
|-------|---|---|
| 26/24 | Fraværssøknader Vi holder et opplæringsmøte hvor vi går igjennom hvordan man oppretter søknad om ferie/sykdom/annet fravær i Selvbetjeningsportalen | Bodil – (Sven Robert?) |
| 27/24 | Prosjekt-timeføring Publisere opptak fra opplæringen om hvordan føre timer på HIELP-siden | Ida |
| 31/24 | Studentrekruttering Pål, Anngjerd og Halsten tar et møte med kommunikasjonsavdelingen på fakultetet | Pål tar initiativ til møte |
| 33/24 | Hell-seminar Hver gruppe finner to-tre stipendiater som kan ta med en poster til seminaret | Faggruppeleder |
| 34/24 | Emnerapporter Følge opp at emnerapporter for emner som ble gitt høsten 23 publiseres i KASPER Sende ut oversikt over hvor | Faggruppeleder Halsten/Pål |

| | | |
|--|--|--|
| | mange prosjektforslag hver faggruppe må levere inn | |
|--|--|--|